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POČELA IZGRADNJA DEČIJEG VRTIĆA Polaganjem kamena temeljca predsednik Vlade AP
Vojvodine dr Bojan Pajtić obeležio je početak radova na izgradnji dečijeg vrtića u Starčevu.  
Pored predsednika Pajtića kamen temeljac položili su i v.d. direktor Fonda za kapitalna ulaganja
Nebojša Malenković, gradonačelnica Pančeva Vesna Martinović, pokrajinski poslanik Petar
Andrejić i predsednik MZ Starčevo Živa Đurišić.

   Nakon obilaska terena i obeležavanja početka radova na izgradnji obdaništa, predsednik
vojvođanske vlade dr Pajtić obišao je i novoizgrađeni stadion.   Tim povodom dr Pajtić je istakao
da svako društvo koje hoće da se razvija mora da podstakne kvalitet života i izvan grada. Zbog
toga Vlada Vojvodine preko Fonda za kapitalna ulaganja se trudi da u što više lokalnih
samouprava u Vojvodini usmeri dovoljno sredstava za najznačajnije projekte.

   - Starčevo je upravo jedan od tih lokalnih samouprava za koju je u proteklih nekoliko godina
izdvojeno preko 600 miliona dinara- rekao je Bojan Pajtić i dodao da su ta sredstva usmerena
na 55 kilometara kanalizacione mreže, izgradnju prečistača i puta kroz Starčevo, stadiona, a
danas smo položili i kamen temeljac za dečiji vrtić, kako bi buduće generacije imale priliku da
odrastaju onako kako priliči 21. veku- istakao je predsednik Pajtić.

   Po rečima predsednika vojvođanske vlade investicije su vidljive, kao što je i novo sportsko
igralište, u koje je uloženo 30 miliona dinara preko Fonda za kapitalna ulaganja, sa ciljem da se
ne samo deca bave  sportom i rekreiraju, već i ostali meštani Starčeva. Sasvim je jasno,
objasnio je dr Pajtić, da bez razvoja sela, nema razvoja Vojvodine i da ulaganje u infrastrukturu
nije trošak, već investicija. Danas kada želimo što više investicija, moramo  da uložimo u
obnavljanje infrastrukture, izgradnju novih, jer su one preduslov za privredni razvoj.

   Vesna Martinović je istakla da grad Pančevo veoma lepo sarađuje sa pokrajinskom vladom i
to je vidljivo i danas u Starčevu. Ova Mesna zajednica je primer dobre prakse  u razvoju lokalne
samouprave, jer sve što se ovde radi potiče od meštana koji sa voljom, energijom, idejama i
projektima unapređuju život u malim sredinama.

   Poslanik Petar Andrejić je naglasio da su pre nekoliko godina zahvaljujući sredstvima
Američke agencije za razvoj (ADF) uspeli da obnove jednu prostoriju kako bi se mališani
smestili u vrtić. Međutim, to nije dovoljno jer Starčevo ima 8.200 stanovnika, od toga svake
godine se u prvi razred upiše 100 dece, a isto toliko mališana koji pohađaju vrtić ostane kod
kuće jer do sada nismo imali mesta gde da ih smestimo. Obdanište će po obećanjima izvođača
biti gotovo do kraja godine, tako da od sledeće godine više nećemo imati problema sa upisom
mališana u školicu, rekao je na kraju Andrejić.

   Vidoku delegaciju Grada i Pokrajine sačekali su i brojni građani, uprkos velikoj vrućini, koji su
podelili radost zbog izgradnje vrtića. Na Opštinskom stadionu u Starčevu, predsednika
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pokrajinske Vlade sačekalo je i nekoliko desetina fudbalera i fudbalerki FK-a “Borac“, kojima je
dr Pajtić poklonio fudbalske lopte. Zauzvrat, Pajtić i gradonačelnica Martinović, dobili su od
“Borca“ dresove sa svojim imenima.  

  PLAC (NI)JE SPORAN?  
  Sud odlučuje  

  Porodica Petrović koja živi u Ritskoj ulici, neposredno uz Osnovnu školu, obratila se
pančevačkom sudu s namerom da ospori vlasništvo Škole nad placem na kojem se gradi vrtić.
Petrović kažu da je pre nekoliko decenija, zamenom sa Školom, taj plac pripao njima. Međutim,
u katastru se kao vlasnik navodi Osnovna škola “Vuk St. KaraDžić“, pa je na osnovu toga izdata
i lokacijska i građevinska dozvola za izgradnju vrtića. Bilo kako bilo, predmet je na sudu, a
Petrovići kažu da, ukoliko se utvrdi da je plac njihov, neće ometati izgradnju vrtića već da će od
Škole tražiti adekvatnu zamenu za plac. Škola nema ništa protiv toga, a Mesna zajednica
Starčevo je spremna da Petrovićima isplati tržišnu cenu parcele, naravno ukoliko se na sudu
dokaže da su vlasnici.
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